



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen	dchen@rochesterccc.org	Egan Yip	eyip@rochesterccc.org
Pastor Stone Wang	swang@rochesterccc.org	Maddy Szeto	mszeto@rochesterccc.org
Rev. Herman Tang	htang@rochesterccc.org		

December 1, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for brothers and sisters to hunger for God's word, May the Holy Spirit work through the word so that the new life within us may gradually grow to maturity.

Call to Worship

Special Music

Angels Christmas Medley Arr. Gary Lanier
Adrian Lau, Bassoon
Haniel Anugerah, Piano

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

Luke 1:26-38

Reading

Sermon

Brother Egan Yip

Christmas is Coming

1. The Lord God has shown us His favor.
2. When we receive His grace, we receive His calling.
3. When we receive His calling, we should obey.

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Pastor Tang

Chinese Worship
Pastor Wang

RCCCW Worship
Pastor Chen



羅城華人基督教會
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org

葉依芹 eyip@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

司徒志雄 mszeto@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年12月1日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

为弟兄姐妹渴慕神的话语祷告，求圣灵藉着神的话，
使我们里面新的生命能够渐渐长大成人。

靜默 [眾坐]

宣召 詩篇 100:4-5 [眾立]

特別音樂 **Angels Christmas Medley**

唱詩 你真偉大

公禱 HOL#65 美哉主耶穌 [眾坐]

唱詩 HOL#106 以馬內利，懇求降臨

歡迎與報告

牧禱 馬太福音 1:1-17 [眾立]

讀經 汪牧師

證道 大衛的子孫耶穌基督

一、亞伯拉罕的後裔

二、大衛的子孫

三、基督耶穌從瑪利亞生

回應詩 你是榮耀的君王 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜

中文崇拜

西區崇拜

鄧牧師

汪牧師

陳牧師

報告事項

1. 今天午餐後 1:30 召開會員大會，主要議程為 2025 年的預算。出席會員大會是每位會員的權利和義務。歡迎非會員列席旁聽。
2. 鍾美寶（Mabel）姐妹的追思禮拜將於本周六 12 月 7 日上午 11 點在本教會舉行。聚會結束後，主家邀請親友們一同到 Super Grand Buffet 共進午餐。請繼續為朱永德教授和他的親人禱告。
3. 本月博愛團契將於 12 月 14 日週六 11:00 AM-1:30 PM 舉行，張斌兄弟為我們做分享，熱情邀請大家來參加。
4. 下主日 12 月 8 日第二堂崇拜後在母堂舉行新會員歡迎會，歡迎今年加入本教會的，包括母堂和西區，新會員。
5. 在聖誕季節來臨之際，我們希望通過向 Hillside 提供捐贈，再次與社區分享基督的愛。Hillside 是一個幫助羅城家庭和兒童成長的本地機構。下禮拜天 12 月 8 日是教會收集捐助物品最後一天。更多的詳情可在前廳查看、在網上查閱 rochesterccc.org/hillside，或聯係 Mazie Tai 姐妹。
6. 請參加 12 月 21 日在母堂舉辦的“共慶聖誕：頌歌之夜”活動。晚餐將於 5 點開始，之後 6:30 節目開始。讓我們用音樂和團契來慶祝主耶穌的降生。
7. 12 月 22 日只有一堂聯合雙語崇拜，上午 11:15 開始，當日沒有成人主日學，也沒有午餐。
8. 2025 年的月曆在教會前廳，請每家拿一份。

Announcements

1. We will be holding a congregational meeting after lunch today starting at 1:30 PM. The 2025 budget will be the main topic on the agenda. It is a privilege and responsibility for all members to attend. Non-members are welcome to attend and observe.
2. There will be a memorial service for Sister Mabel Chu in Penfield this Saturday, December 7th at 11 AM. All guests are invited to join the family for lunch at the Super Grand Buffet after the service. Please continue to pray for Professor Richard Chu and his family.
3. The next Agape Fellowship group meeting will be held next Saturday, December 14th from 11:00 AM-1:30PM with Brother Bin Zhang sharing. Everyone is invited to attend.
4. There is a New Member Welcome Meeting for all our RCCC and RCCCW new members that joined this year next Sunday, December 8th in Penfield after second service. To celebrate the growth of our church, lunch will be free for everyone on that day.
5. As we approach the Christmas season, we are once again looking to share Christ's love with our community by providing donations to Hillside, a local organization helping families and children thrive in Rochester. The deadline to bring in donations is next Sunday, December 8th. For more information and ideas of how to help, visit the table in the foyer, visit rochesterccc.org/hillside, or contact Mazie Tai.
6. Join us for our "Christmas Together: A Night of Carols" event on Saturday, December 21st in Penfield. Dinner starts at 5 pm followed by the program at 6:30 pm. Let's come together to celebrate the birth of Jesus with music and fellowship.
7. There will be a single combined RCCC bilingual service on December 22nd at 11:15 AM. There will be no adult Sunday School classes or lunch that day.
8. The 2025 church calendar is available in the foyer. Please pick up one copy per family.